
 

 

Referat fra styremøte Brumund Sæter Vel 

 

Dato: 08.10.2022 

Tidspunkt: 15:00-17:00 

Sted: Hos Bjarne 

Til stede: Bjarne Harkinn (styreleder), Inger Lise Arnkvern (nestleder), 

Eddie Syverud (styremedlem),  

Anne Lang-Ree (kasserer) og Stein Olav Jørgensen (web-ansvarlig) 

  Fraværende: André Grytdal 

Referent: Eddie Syverud 

 

Saker 

1. Gjennomgang referat fra styremøte og årsmøte 

Referat gjennomgått. Ok, ingen spesielle merknader. 

 
2. Nytt styre  

Bjarne orienterte om de ulike oppgavene til det nye styret, 

- Anne Lang-Ree ny kasserer etter Jorunn 

- Styret skal velge inn ny revisor internt fra medelmeslisten som er kompentent til oppgaven. 
Forslag, Kristen Westerjordet vil bli forespurt 

- André laminerer opp nye oppdaterte plakater av det nye styret, og henger de opp på 
oppslagstavlene. 

 
3. Årsmøteprotokoll 

- André retter opp beholdningen til kr. 208.509,70 da det står feil p.t. 
- André legger inn eget punkt under innkommende saker; Ønske om innkjøp av hjertestarter 
 

4. Vedtekter. 

Bjarne gjennomgikk de nye endringene som ble vedtatt på årsmøtet 

- Stein Olav oppdaterer web siden med de nye vedtektene 

 
5. Status Web/ hjemmeside. 

- Stein Olav orienterte om status PT. Ingen endringer,  

- Stein Olav sjekker status med innloggingen, da det er noen som har meldt inn at de 

møter problemer med innlogging.  

- Stein Olav oppdaterer medlemslisten, 2 nye registeringer som har falt ut! 

- Stein Olav oppdaterer web siden  
 

6. Økonomi. 

Bjarne gjennomgikk status sammen med Anne 

- Vi har en sunn økonomi, og full kontroll. 
- Vang Allmening har gitt oss kr. 10.000,- til hjertestarter 

- Interiør Plan AS v/ Anne Lang-Ree har gitt oss kr. 6.000,- til hjertestarter 

- Anne sender ut medl.kontigent pr. Mail 
- Bjarne sender ut generell info som også omhandler litt i forhold til medlemskontigenten, og hva  

disse intektene brukes til for felles interesse for alle medlemer. 



           
  
 

7. Komite / Kontaktansvarlige  

- Forslag at vi slår sammen alle tre komiter til og bli en, ¨Arrangementskomiten¨ kan være navnet.  

- Styret kaller inn alle komiteer til et møte for og fremme dette forslaget 
 

8. Eventuelt 

- Eddie sjekker opp med mulighet for anskaffelse av egnet varmeskap drevet av solcelle for 
oppbevaring av hjertestarter ute 

- Reguleringsplan, her avventer vi for nærmere info til etter høringene har funnet sted 

 
 

9. Dugnadsfest 
 
- Lørdag 4.februar 2023 på Fjellstua 
- Invitasjon sendes ut av Bjarne  

 
 
 
 
Moss 18. Oktober 2022 
 
Eddie Syverud 


